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Budapest Főváros IX. Kerület 
Ferencváros Önkormányzata 
 

 
JEGYZŐKÖNYV 

Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete  
2024. március 11-én 13.00 órakor tartott rendkívüli nyílt üléséről 

 
Helye: Polgármesteri Hivatal II. emeleti ülésterem 
 IX., Bakáts tér 14. 
 
Jelen vannak:  
Árva Péter, Csóti Zsombor, Deutsch László, Gyurákovics Andrea, Hidasi Gyula, Jancsó Andrea, Kállay Gáborné, 
Mezey István, Sajó Ákos, Szilágyi Zsolt, Takács Krisztián, Takács Máriusz, Takács Zoltán, Torzsa Sándor 
képviselők, 
 
Baranyi Krisztina polgármester,  
Reiner Roland alpolgármester. 
 
Hivatal részéről: 
Baloghné dr. Nagy Edit címzetes főjegyző 
Dr. Ruzsits Ákos Jenő aljegyző. 
 
Csendes Sándor, Koór Henrietta, Nehéz Jenő, Romhányi Ildikó, Szilágyi Imre, dr. Világos István, Dr. Molnár Andrea 
– jegyzőkönyvvezető. 
 
Meghívottak: dr. Bencsik Márta – Média Nonprofit Kft. ügyvezetője, dr. Mechler András – FESZ Kft. igazgatója, 
Ferencz Gabriella. 
 
Baranyi Krisztina: Jó napot kívánok a teremben ülő Képviselőtársaimnak! Szeretettel köszöntöm a jelenlévőket, 
és az ülést online követőket. A mai rendkívüli képviselő-testületi ülésünket elsősorban a FESZ Kft. könyvvizsgálói 
feladatinak ellátásáról szóló előterjesztés miatt hívtuk össze, de a FESZ átalakulásához érkezett még egy kérés, 
amiben döntésre van szükség, így végül két napirendi pont lett. Az ülést 13.05 órakor megnyitom. Megállapítom, 
hogy Képviselő-testület 16 fővel határozatképes. Kérem, hogy aki a napirenddel kapcsolatos kérdést, javaslatot 
szeretne megfogalmazni, az ügyrendi gomb megnyomásával jelezze. 
 
118/2024. (III.11.) sz. 

Határozat 
Napirend: 
 
1./ Döntés a Ferencvárosi Egészségügyi Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. könyvvizsgálói feladatainak 

ellátásáról  
53/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
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2./ A Ferencvárosi Egészségügyi Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
megszüntetésével összefüggő döntés meghozatala 

55/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 (16 igen, egyhangú) 
A szavazásban 16 képviselő vett részt: 
 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Deutsch László  Igen 
Gyurákovics Andrea Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Jancsó Andrea  Igen 
Kállay Gáborné  Igen 
Mezey István  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Sajó Ákos  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Zombory Miklós  Távol 
 
 
NAPIREND ELŐTTI HOZZÁSZÓLÁSOK: 
 
 
Árva Péter: Látom Polgármester Asszony posztját a Facebookon. Vagyis nem látom, mert le vagyok tiltva, de 
megosztották velem Polgármester Asszonynak a - tökéletesen felesleges stadion, tökéletesen alkalmatlan helyre 
- stadionról szóló posztját. Előtte láttam Gyurákovics Polgármester Asszony jelölt, hasonló tartalmú posztját. 
„Ikertornyokat” látok, és nem tudom megkülönböztetni a két polgármester jelöltet. Nagyon jó viszonyban vannak a 
FIDESZ vezetéssel, bejutnak olyan stadionokba, ahova halandó nem. Nem szomorkodom, hogy nem mehetek be 
oda, mert nekem van egy civil állásom, egyetemen oktatóként volt ilyen bejárásom, bemehettem volna megnézni. 
Szeretném elmondani a polgármester jelöltek számára, hogy hogyan működik ez a népképviseleti demokrácia, 
amiben itt ülünk. Ez nem úgy működik, mint a kommunizmusban, hogy a „lángszemű” vezető megtekinti az épülő, 
szépülő világot, és ír róla egy termelési riportot, hanem úgy működik, hogy ennek a kerületnek vannak képviselői, 
és létrehoztak erre szakbizottságokat. Például van egy városfejlesztési bizottságunk, ami azért csodálatos, mivel 
benne ül a lokálpatrióta, a FIDESZ, a Jobbik, a Momentum, Párbeszéd, MSZP, DK. Ott ülünk és beszélgetünk 
arról, hogyan fejlődjön a város, és megkapjuk az információkat. Ha valami nem stimmel, mondjuk, valami nem úgy 
van, ahogy leírták, akkor azt közösen látjuk, el lehet mondani, hogy nem így van. Ha polgármester jelölt Asszonyok 
ezeken a bejárásokon a demokrácia, a nyilvánosság kizárásával vesznek részt, akkor az a demokrácia „sárba 
tiprása”, a képviseleti demokráciának a kiüresítése. Nem hiúsági kérdés, mert bármikor bemehetek ebbe a 
stadionba, és megnézhetem, de annak sem lenne értelme, ha elmennék, és azt mondanám, hogy ez nem is úgy 
van, hiszen annak van értelme, ha mi ott közösen, ferencvárosiak, Ferencvárost szeretők, Ferencvárosért tenni 
akarók, közösen átbeszélve jutunk valamire. Tisztelettel kérem, és ez olyan kérés, amit a Bizottság megfogalmazott 
a Városvezetés felé, hogy szervezzenek nekünk egy nyilvános bejárást, ahol a Bizottság ott tud lenni, ne csak 
termelési riportot kapjunk. 
 
Takács Krisztián: A stadionnal kapcsolatban én csak az óvoda helyzetére szeretnék újfent rákérdezni, mert azt 
nem láttam a posztban, mivel én még szerencsére nem vagyok letiltva.  
Ami miatt viszont szót kértem, az a közbeszerzések témája. Az előző képviselő-testületi ülésen megkérdeztem, 
hogy az SzMSz módosítás miért nincs napirenden, hogy a Gazdasági és Közbeszerzési Bizottság, így a választás 
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előtt pár hónappal, tényleg kapjon közbeszerzési jogokat. Erre akkor azt a választ kaptam, hogy 15 napon belül 
kapok írásos választ. A 15 nap letelt, de választ továbbra sem kaptam, erre még mindig kíváncsi vagyok. Ez azért 
is érdekes, mert azóta sikeresen egy újabb 3 millió forintos közbeszerzési bírságot kaptunk. Az csak mellékes, 
hogy természetesen erről sem a Városvezetéstől szereztem tudomást. Továbbra is áll a kérdés, hogy miért nem 
kap a közbeszerzési bizottság közbeszerzési jogokat. 
 
Gyurákovics Andrea (ÜGYREND): Árva képviselő úrnak szeretnék válaszolni, jelenleg, mint Frakcióvezető. 
Nekem más titulusom nincs, bár szeretné ezt másfajta megvilágításba helyezni, de jelen állás szerint Frakcióvezető 
vagyok, ezt tegyük helyre. Demokráciáról beszél, illetve a demokrácia hiányáról. Ha itt elhangzik kérdésként a 
Képviselők részéről, illetve a kerületiek részéről is, hogy vajon hol tarthat a stadion körüli, második ütemes felújítás 
és beruházás, és ez többször elhangzott, amire nem kaptunk választ, akkor gondoltam megpróbálok ez ügyben 
valami tájékoztatást adni azoknak, akik kíváncsiak erre. Mivel ez egy építési terület, a bejutás korlátozott számban 
lehetséges, de ha nagyon szeretne Árva Péter bejutni oda, ígérem mindent meg fogok tenni azért, hogy együtt is 
akár el tudjunk menni, és meg tudjam Önnek mutatni vagy megmutatják nekünk, amennyiben lehetséges. A 
bizottsági létre hivatkozik, és hogy micsoda fantasztikus dolog ez a Városfejlesztési, Innovációs és 
Környezetvédelmi Bizottság. Nagy tisztelettel szeretném Öntől megkérdezni, mint Bizottsági Elnöktől, hogy : 
„Tessék mondani, hol tart az Ecseri úti felújítással kapcsolatos, a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi 
Bizottsághoz rendelt munkálatok előkészülete?” Egy kis idő már eltelt a januári képviselő-testületi ülés óta, már 
március közepe van, és nem nagyon kaptunk bizottsági tagokként ezzel kapcsolatban semmiféle tájékoztatást, a 
demokrácia jegyében. Lehet, hogy erre nekünk lehetőségünk lehetne, hogy ez a dolog ne akadjon meg teljesen. 
Azt gondolom, hogy az erre való hivatkozás, picit sántított. Nagyon köszönöm, hogy ennyire érdeklődik a politikusi 
oldalam után, javaslom továbbra is kövesse figyelemmel az ott zajló eseményeket is. 
 
 
NAPIRENDI PONTOK TÁRGYALÁSA: 
 

 
1./ Döntés a Ferencvárosi Egészségügyi Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. könyvvizsgálói feladatainak 

ellátásáról  
53/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Takács Krisztián: A Gazdasági és Közbeszerzési Bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolta Boza Istvánt, 
003036 az engedélyszáma, a díjazás pedig 1.300.000 forint. Egyhangúlag fogadta el a Bizottság. A következő 
napirendi pontot is egyhangúlag támogatta. 
 
Torzsa Sándor: Az Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottságnak az volt a legnagyobb problémája, 
hogy nem volt ott az előterjesztő, és így a kipontozott részre nagyon nehezen érkezett javaslat. Hosszas szünetek 
után Igazgató Úr tett javaslatot, amiről utána kiderült, hogy a Városvezetés is támogat. Sajnos azt meg kell 
jegyeznem, hogy a szociális ügyek és az egészségügy olyan terület, aminek nincs a Városvezetésben 
alpolgármesteri lefedettsége, senki nem törődik ezekkel a területekkel. Ezen a szavazáson is tetten érhető volt, 
mert nagyon nehezen jött válasz arra, hogy ki legyen akkor a két könyvvizsgáló közül, ki az, akit javasol a 
Városvezetés. Végül is megszületett a döntés, és ugyanaz, ami a Gazdasági és Közbeszerzési Bizottság ülésén, 
Boza Istvánra tettünk mi is javaslatot. 
 
Reiner Roland: Kérdés, hozzászólás nincs. Kérem, szavazzunk, az 53/2024. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról, miszerint a Képviselő-testület  Boza István könyvvizsgálót - engedélyszám: 003036 – választja meg, 
összesen bruttó 1,3 millió forint díjazással.  
 
119/2024. (III.11.) sz. 

Határozat 
1./ Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
Ferencvárosi Egészségügyi Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. könyvvizsgálói feladatainak ellátására kiírt 
pályázatot eredményesnek nyilvánítja. 
Határidő: 2024. március 11. 
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Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
2./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
Ferencvárosi Egészségügyi Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. 2023. üzleti évre vonatkozó, a számviteli törvény 
előírásaival összhangban elkészített éves beszámolójának könyvvizsgálatára és a könyvvizsgálói jelentés 
elkészítésére, illetve a jogszabályban előírt kapcsolódó feladatok ellátására, valamint a 2024. év I-III. hónapjára 
vonatkozóan a jogszabályban előírt állandó könyvvizsgálói feladatainak ellátására Boza István könyvvizsgálót 
(Eng. szám: 003036) választja meg, összesen bruttó 1.300.000 Ft összegű díjazás mellett. Felkéri a Társaság 
ügyvezetőjét, hogy a könyvvizsgálói tevékenységre vonatkozó megbízási szerződést – a Magyar Könyvvizsgálói 
Kamara által javasolt standard tartalommal – 5 napon belül kösse meg, és gondoskodjon a változásnak a Társaság 
Alapító Okiratában történő átvezetéséről. 
Határidő: 2024. március 16.  
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester és dr. Mechler András ügyvezető  

 (14 igen, 1 nem, 1 tartózkodás) 
A szavazásban 16 képviselő vett részt: 

 
Árva Péter  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Deutsch László  Igen 
Gyurákovics Andrea Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Jancsó Andrea  Igen 
Kállay Gáborné  Igen 
Mezey István  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Sajó Ákos  Nem 
Baranyi Krisztina  Tartózkodott 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Zombory Miklós  Távol 
 
Reiner Roland: Sajó Ákos jelezte, hogy igennel szeretett volna szavazni nem helyett. 
 
 
2./ A Ferencvárosi Egészségügyi Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 

megszüntetésével összefüggő döntés meghozatala 
55/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Reiner Roland: Kérdés, hozzászólás nincs. Kérem, szavazzunk az 55/2024. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
120/2024. (III.11.) sz. 

Határozat 
Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete a Ferencvárosi Egészségügyi 
Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság által ellátott feladatok önkormányzati 
költségvetési szerv általi átvételéről és a társaság megszüntetéséről szóló 34/2023. (XII.19.) önkormányzati 
rendelet alapján úgy dönt, hogy a 2024. március 31. napjával megszüntetésre kerülő Ferencvárosi Egészségügyi 
Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság (székhelye: 1095 Budapest, Mester u. 45., 
cégjegyzékszám: Cg. 01-09-893068) által ellátott önkormányzati feladatok átadás-átvételét megelőző kettő hónap 
után a Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelőtől járó finanszírozási díj - a továbbiakban a feladatot ellátó átvevő 
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költségvetési szervet -, a 2024. április 1. napi hatállyal megalapított Ferencvárosi Egészségügyi Szolgálatot 
(székhely:1095 Budapest, Mester utca 45.) illeti meg. 
Határidő: 2024. március 11. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

 (16 igen, egyhangú) 
A szavazásban 16 képviselő vett részt: 

 

Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Deutsch László  Igen 
Gyurákovics Andrea Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Jancsó Andrea  Igen 
Kállay Gáborné  Igen 
Mezey István  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Sajó Ákos  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Zombory Miklós  Távol 
 
Reiner Roland: Köszönöm a részvételt, az ülést 13.16 órakor bezárom. 
 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 

Baranyi Krisztina 
polgármester 

Baloghné dr. Nagy Edit 
címzetes főjegyző 

 
 
 
 
 
 
 
Dr. Molnár Andrea 
jegyzőkönyvvezető 


